
 

Besluitenlijst Agendacommissie 

Datum 12-10-2020 

Tijd 18:30 - 19:30 

Locatie via Teams 

Voorzitter Burgemeester dr. J.W.A. van Dijk 

Toelichting  
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Opening en vaststellen agenda 

 

Besluit 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

Toelichting 

Alle deelnemers zijn aanwezig, waarbij Gert Ploeg wordt vervangen door Jan 

Top. 
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Besluitenlijst agendacommissie 

 

Besluit 

De besluitenlijst van 7 september 2020 wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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Terugblik op raads- en commissievergaderingen 

De volgende bespreekpunten zijn ingediend: 

 

1. Verbetering rondvraag (Frank van der Lubbe) 

2. Selectiever agenderen (Frank van der Lubbe) 

3. Wijzigingen agenderingsverzoeken na vaststelling agenda’s (Iede) 

4. Agendering maandrapportages in commissies (Lokaal Belang) 

Zie bijlage. 

 

Besluit 

1. Het voorstel om de rondvraag te verbeteren door vragen van te voren aan te 

melden en te stellen op de commissieavond dat het betreffende collegelid 

aanwezig is, krijgt onvoldoende steun. Het wordt niet verplicht, maar verdient 

wel aanbeveling om vragen voorafgaand aan de commissie aan te melden, 

omdat dit de kwaliteit van de beantwoording ten goede komt. Ook wordt 

benadrukt dat sprake moet zijn van actualiteit. 

2. Het voorstel om veel selectiever om te gaan met agenderingsverzoeken 
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vanuit de fracties krijgt gedeeltelijk steun: de fracties worden niet op voorhand 

beperkt maar wel opgeroepen om selectief te zijn in het agenderen; de 

agendacommissie kan onderwerpen waar mogelijk combineren en waar nodig 

doorschuiven; een agenderingsverzoek moet goed gemotiveerd zijn, want dat 

is de basis voor het gesprek; inleidende betogen zijn dan ook niet nodig en 

kunnen worden beperkt tot 1 á 2 zinnen. 

3. Van het voorstel om agenderingsverzoeken, die worden ingetrokken door de 

verzoeker, meteen van de agenda af te voeren, wordt de urgentie niet gedeeld. 

Als het toch regelmatig problemen op zou leveren, kan het voorstel 

terugkomen. 

4. Voorstel om de maandrapportages altijd eerst op de commissieagenda te 

plaatsen: uit het schema blijkt dat de maandrapportage dit jaar 7 van de 9 keer 

op de commissieagenda staat. Dit wordt acceptabel geacht. 

 

Toelichting 

Ad 1. De meeste fracties hebben geen behoefte aan veranderingen. 

Nagekomen schriftelijke beantwoording van vragen wordt toegevoegd aan het 

besluit bij het agendapunt resp. de besluiten(lijst) van de commissie, zodat 

iedereen het kan lezen en het terug te vinden is bij het betreffende 

agendapunt. 
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Lijst van ingekomen stukken 

Deze ingekomen stukken kunnen alsnog worden toegevoegd aan de 

commissie-agenda's. 

Memo B-4.2 kan worden toegevoegd aan het agendapunt 'Scherpenzeel'. 

 

Besluit 

Van de lijst ingekomen stukken wordt kennis genomen. B-4.2 wordt 

toegevoegd aan het agendapunt 'Scherpenzeel', evenals de nog te verwachten 

beantwoording van vragen van Lokaal Belang en eventuele andere nog te 

ontvangen informatie. 
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Raadsvergadering en verschillenanalyse 

 

Besluit 

De commissievergaderingen worden digitaal gehouden. Waarschijnlijk via 

Teams. 

Wat betreft de raadsvergaderingen volgen we de afspraak in het presidium om 

die zo lang mogelijk fysiek te houden; in geval van nieuwe ontwikkelingen kan 

het deze afspraak opnieuw bezien (presidium 2 november). 

De begrotingsvergadering wordt gehouden op 11 november vanaf 19:30 uur, 
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zonder gezamenlijk eten; de overige agendapunten worden behandeld op 12 

november vanaf 19:30 uur. 

Spreektijden bij begroting c.a.: 10 + 2 minuten per fractie in 1e resp. 2e 

termijn; college 20+4. 

Aan de raadsagenda wordt het voorstel Landschapsinrichting 2020-2025 

toegevoegd. Met de verschillenanalyse wordt ingestemd. 

 

Toelichting 

Toegevoegde noot: het raadsvoorstel Flying Bikes is door het college op 14 

oktober aangehouden en komt daarom niet op de agenda van 11 november en 

kan niet worden geagendeerd in de commissie van oktober. 

Centrumregeling Meten en Monitoren Afvalwaterketen en Grondwater gaat naar 

de raadsagenda van december. 

 

232/17 (Notitie Parkeerregulering). Verzocht wordt participatietrajecten (ten 

behoeve van o.a. de Omgevingsvisie Barneveld Centrum) doorgang te laten 

vinden, indien niet fysiek, dan digitaal, zodat geen/zo min mogelijk vertraging 

plaats vindt. 
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Verschillenanalyses LTA 

 

Besluit 

Met de verschillenanalyses wordt ingestemd; de verschillenanalyse 

toezeggingen en moties wordt vastgesteld. 
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Concept agenda's voor de raadscommissies 

 

Besluit 

1. De begroting c.a. wordt besproken in een extra commissie Bestuur op 3 

november, (20:45 uur, aansluitend aan de begrotingsmarkt). 

2. Het onderwerp 'Scherpenzeel' wordt geagendeerd op verzoek van het 

presidium. Het wordt vooralsnog alleen geagendeerd in de commissie; in de 

commissie kan worden besloten tot agendering in de raad; tevens kunnen 

fracties moties (vreemd aan de agenda) indienen. 

3. Op 17 november is er een bijzondere commissievergadering Bestuur voor 

een gesprek tussen de raad en de provincie in het kader van het open overleg. 

4. De VVD-fractie wordt verzocht de besluiten over personeelskosten te 

bespreken in de auditcommissie. N.B. Dit is akkoord. 

5. De invulling van een vervolggesprek over huisvesting diverse sportclubs 

wordt besproken in de fracties en komt de volgende keer opnieuw aan de orde. 

6. De eerder door CU gevraagde memo Kinderombudsman wordt, indien tijdig 
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beschikbaar, toegevoegd aan het onderwerp rapportage werkprogramma 

jeugd. N.B. memo is nog niet beschikbaar. 

7. Het eerder afgesproken maximum van 1,5 uur voor een digitale vergadering 

is niet haalbaar. Om de agenda’s zo kort mogelijk te houden, zijn enkele 

onderwerpen doorgeschoven of gecombineerd. Bovendien worden sommige 

‘B-stukken’ als ‘hamerstuk’ geagendeerd, als volgt: 

-De agenderende (en eventueel andere) fracties stellen hun vragen vooraf 

schriftelijk. 

-Indien de vragen niet voldoende zijn beantwoord, kunnen fracties alsnog 

bespreking vragen. 

Dit betreft de volgende onderwerpen: 

Sport- en Beweegakkoord; Vliegersvelderlaan; Supermarkten; Geveltuinen. 

Brandweerzorg: SGP stelt eerst schriftelijk vragen. Kan vervolgens zo nodig 

worden betrokken bij agendapunt VGGM. 

Brief RFV Ruimtelijke verkenning: schuift door naar december. 

Het voorstel Landschapsinrichting 2020-2024 wordt nog toegevoegd als 

hamerstuk bij GG. 

8.  Om de agenda's en de digitale sessies zoveel mogelijk te ontlasten, geldt 

voor alle geagendeerde onderwerpen dat de fracties wordt gevraagd om vragen 

zoveel mogelijk vooraf schriftelijk te stellen; de vragen en antwoorden worden 

gepubliceerd bij de agendapunten. 

9. Onderwerpen dienen zoveel mogelijk te worden geagendeerd op de 'eigen' 

commissie-avond waar ze bij horen. 
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Overige bijeenkomsten 

* 14 okt Extra - besloten - commissie GG met info over ontwikkelingen 

rondweg west c.a. Een besloten bijeenkomst mag niet digitaal. Vanwege de 

aard van de informatieverstrekking is een fysieke bijeenkomst gewenst. Gezien 

de afspraak om commissies voorlopig digitaal te houden, dient deze 

bijeenkomst te worden uitgesteld tot nader order. 

* 18 nov Brede informatiebijeenkomst over corona. Is in voorbereiding. Onder 

voorbehoud. Digitaal. 

* 8 dec Gesprek met BIK 

 

Besluit 

De informatie over ontwikkelingen rondweg-west acht de agendacommissie 

belangrijk. Mocht het ook in de loop van november niet mogelijk zijn deze 

fysiek of op een andere geschikte manier te geven, dan zo nodig schriftelijk. 

18 november corona-bijeenkomst akkoord. 

8 dec gesprek met BIK: de fracties wordt gevraagd bespreekpunten aan te 

dragen. 



 

Pagina 5 

 

 

9 

 

Rondvraag 

- Voor 17 maart 2021 staat een raadsvergadering gepland. Die dag zijn de 

verkiezingen voor de Tweede Kamer. 

Voorstel: de raadsvergadering verzetten naar donderdag 18 maart. 

 

Besluit 

* De raadsvergadering van 17 maart 2021 wordt verschoven naar 18 maart. 

* De begroting wordt desgevraagd op papier beschikbaar gesteld. 

 

 


